
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 24. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1025
I et brev til ministeren fra formanden for Danske Bioanalytikere sendt den 4/2-21 fremgår
det: ”Vi har i Danmark intet sted, hvor testudstyr i sundhedsvæsenet afprøves af en
uafhængig instans. Det betyder, at man ofte må handle delvist i blinde, når der skal
vælges udstyr, ligesom der går lang tid, inden man erfarer, i hvor høj grad man kan regne
med testresultatet. Deler ministeren opfattelsen af, at det er problematisk, at der kan gå
lang tid, før man er bekendt med kvaliteten af testudstyr, der bl.a. bruges til kviktests?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Sophie Løhde (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Martin.Geertsen@ft.dk, Sophie.Loh-
de@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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